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Verslag Najaarsvergadering 13 maart`25 

 

1. Opening door de voorzitter. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezige van harte welkom. Hierna 

vraagt hij de vergadering om 1 minuut stilte in acht te nemen voor de ons in de 

afgelopen periode ontvallen leden. 

Hij gaat verder met de mededeling dat het op dit moment nog erg onzeker is hoe de 

toekomst voor de Union de Baronie er uit komt te zien, enerzijds door het natuurlijk 

verloop van het ledenbestand en anderzijds hoe de nieuwe sector/rayon indelingen 

zoals nu door het N.P.O is voorgesteld er uit komen te zien. 

  

2. Presentie lijst 

Van alle 6 aangesloten verenigingen waren bestuurders aanwezig. 

 

3. Goedkeuring notulen najaarsvergadering 13 november`24. 

Op de notulen waren geen op of aanmerkingen en werden goedgekeurd. 

 

4. Financieel verslag penningmeester. 

De penningmeester doet verslag van de financiën van het afgelopen boekjaar. Hij legt 

uit waar het negatieve saldo van € 2689,76 in grote lijnen in was te verklaren. 

Enerzijds was dit de terugloop van inkomsten aan contributie, maar ook de steeds 

duurder wordende vaste lasten zoals kampioensprijzen, feestavond etc. waren hier 

debet aan. 

  

5. Verslag kascontrole namens vereniging 1910 en 1979. 

Rink Hoeke doet mede namens Peter van der Zanden verslag van hun bevindingen 

aangaande de uitgevoerde kascontrole. Hij maakt duidelijk dat hun de kas uitvoerig 

hadden gecontroleerd en hadden geconstateerd dat alles er perfect uit zag en hun geen 

verdere op of aanmerkingen hadden. Hun verleende hiermede de penningmeester 

decharge voor het boekjaar 2024. 

Volgens de reglementaire rooster vervalt komend jaar de kascontrole voor vereniging 

1979 en zal dan waargenomen worden door vereniging 1935 P.V Madese Bond samen 

met vereniging 1910 C.C.Breda.  

 

6. Rooster aftreden bestuur. 

W. Bisschop  2028    

T. Bras   2026 Aftredend op voorjaarsvergadering 2025  

B. Brouwer  2027    

R. de Leeuw  2026 

Ad van den Kieboom 2027  

Ad van den Ouden 2028 

Jack van Dongen 2026 

 

Zoals eerder door onze Ton Bras aangegeven stop hij vanaf deze voorjaarsvergadering 

als penningmeester van ons samenspel Union de Baronie. In de uitnodiging van deze 

vergadering is aan de verenigingen gevraagd hun leden te polsen om deze taak als 



penningmeester over te nemen. Hierop was geen reactie vanuit de verenigingen 

gekomen. De aanwezige bestuurders van de verenigingen zullen op hun eerstvolgende 

vergadering alsnog gaan proberen hun leden te enthousiasmeren om  hiervoor alsnog 

een geschikte kandidaat te vinden. 

 

7. Ingekomen voorstellen. 

Voor deze vergadering waren vanuit de leden geen voorstellen ingediend, en mogen 

we er vanuit gaan dat alles naar wens verloopt. 

 

8. Mededelingen bestuur. 

• Datum kampioenen huldiging zaterdag 1 november`25 in Made 

• Datum Najaarsvergadering 19 november`25 

• Contributie wordt gehandhaafd op € 3,50 per lid 

• Ook in 2025 wordt het ploegenspel vervlogen. 

       Opgeven tot 5 april a.s uitkering 40%-30%-20% en 10% 

          De sponsor bijdrage is € 50,00. De sponsors van de 4 prijswinnende ploegen 

        winnen hun bijdrage terug, resterend bedrag wordt in de prijzenpot gestopt. 

• Bestuur stelt voor om de inleg van de leden van het ploegenspel uit de kas te 

verdubbelen. 

• Gratis prijzen worden ook in 2025 vervlogen op elke 2e vlucht van elke discipline. 

 

       Te verdienen 25% - 50% en de laatste prijsduif 

 

       VOORBEELD: 

      Bij een onevenredig aantal prijzen b.v.b 98 duiven in concours is 33 prijzen

 daar 25% van = 8,25 prijs wordt dus de 9e. in geval van de 50% is dat dus 33

  prijzen  daar 50% van = 16,5 prijs wordt dus de 17e prijs. 

 

  Gewonnen prijzen dienen persoonlijk te worden afgehaald, anders vervallen 

  deze aan de loterij. 

 

• Afhankelijk van wat de toekomst brengt wat betreft het voortbestaan van de Union 

de Baronie, wat gaan we doen met de kas. 

Besloten is om even af te wachten wat de verdere ontwikkelingen verder in het 

jaar zullen zijn wat betreft de nieuwe indelingen. 

• Vanaf seizoen 2025 wiilen we als extra service van de eerste 10 per vlucht een 

intertekst afbeelding ( voorheen teletekst pagina ) publiceren op onze site, mits 

hiervoor interesse is vanuit de vergadering. De vergadering vond dit een goed idee 

en zal per 2025 worden ingevoerd.  

 

9. Pauze 

Hierna werd een korte pauze ingelast. 

 

10. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 
Ad van den Kieboom stelt voor om de Intertekst uitslag te gebruiken i.p.v. de 

diploma`s. 

 

Verder is ons kenbaar gemaakt dat leden van afdeling 7 bij hoge uitzondering 

dispensatie hadden gekregen van de N.P.O en de goedkeuring hebben gekregen van 

het bestuur van Brabant-20000 om lid te mogen worden in afdeling 2, dit omdat hun 

vereniging en Afdeling 7 waren ontbonden. Hierover is geruime tijd gediscussieerd of 

we deze wel of niet in onze Rayon 3 uitslag op moeten gaan nemen. 

 

 

 



 

 

Omdat ons bestuur van de Union de Baronie de afgelopen jaren beleid hebben gevoerd 

om de vastgelegde Rayonsgrenzen te respecteren zal het in dit geval moeilijk worden 

om in dit uitzonderlijke geval dit te handhaven omdat de N.P.O reeds hierin heeft 

beslist. 

Besloten is om het bestuur van Brabant-2000 aan te schrijven hoe hun denken hier 

mee om te gaan wat betreft het mogelijk opnemen in onze Rayon uitslag. En hierbij 

rekening houdend met de hiervoor nog geldende regels zoals o.a. 

 

• Het huishoudelijk reglement van het N.P.O artikel 13 

• En rekening houdend met de al jaren vastgelegde Rayonsgrenzen van Rayon 3.  

 

11. Rondvraag. 

Geen verdere vragen vanuit de vergadering. 

 

12. Sluiten. 

Hierna sloot de voorzitter deze constructieve vergadering en bedankt de voorzitter de 

aanwezige leden voor hun aanwezigheid en heette hun allen wel thuis. 

 

 

 

Secretaris : Bernard Brouwer     
 

    

    

 
 

 

 

 

 


